
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY OSIEDLA SKOLWIN 

W DNIU 15 STYCZNIA 2020 r. 

1. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Głosowanie w sprawie zatwierdzenia protokołu z posiedzenia Rady Osiedla w dniu 4 grudnia 2019. 

3. Podjęcie uchwał: 

Nr 26/20 – w sprawie zaopiniowania planu rzeczowo – finansowego na rok 2020, 

Nr 27/20 – w sprawie zaopiniowania terminarza posiedzeń oraz harmonogramu dyżurów do 

końca 2020 roku, 

Nr 28/20 – w sprawie przyznania diety Skarbnikowi i Sekretarzowi, 

Nr 29/20 – w sprawie zaopiniowania dzierżawy gruntu posiadającego oznaczenia geodezyjne 

obręb 304, działka nr 64/2 z przeznaczeniem na ogród, 

Nr 30/20 – w sprawie zbycia przez Gminę Miasto Szczecin nieruchomości gruntowej położonej 

przy ul. Stołczyńskiej, obręb 3021, działki nr 25/5 i 25/7, 

Nr 31/20 – w sprawie wystąpienia z wnioskiem o wpisanie remontu ulic Łomżyńska, Nowy Świat  

i Stolarska do Wieloletniego Planu Rozwoju Szczecina, 

Nr 32/20 – w sprawie zorganizowania „centralnego” festynu z okazji Dnia Dziecka na polanie 

rekreacyjnej przy ul. Orłowskiej, 

Nr 33/20 – w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i rozliczenia budżetu za rok 2019, 

Nr 34/20 – w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Rady Osiedla za rok 2019, 

Nr 35/20 – w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Zarządu  Rady Osiedla za rok 

2019. 

4. Sprawy różne. 

Ad. 1 

Zebranie prawomocne – 12 Radnych obecnych (stan na godzinę 18:00) – 13 Radnych obecnych (stan 

na godzinę 18:20) – 12 Radnych obecnych (stan na godzinę 18:55) – 2 Radnych nieobecnych 

usprawiedliwionych – lista w załączeniu. 

Zebranie na wniosek Przewodniczącego rozpoczęło się minutą ciszy dla uczczenia śmierci mieszkańca 

Osiedla Skolwin i jednocześnie syna wieloletniej Radnej Osiedla Pani Mirosławy Rzeszótko. 

W zebraniu uczestniczyli również: 

• Pan Andrzej Mączka ze Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Gospodarcza 

• Pan Maciej Zaśko z portalu Skolwin.info 

• Przedstawiciele Straży Miejskiej 

Obecni na zebraniu Radni nie złożyli żadnych wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 

Ad. 2 

Protokół z posiedzenia Rady Osiedla w dniu 4 grudnia 2019 r. przyjęto bez zmian ilością głosów: 

ZA: 12   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

 



Ad.  3 

Podjęto uchwały: 

Nr 26/20 – w sprawie pozytywnego zaopiniowania planu rzeczowo – finansowego na rok 2020 ilością 

głosów: 

ZA: 13   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 27/20 – w sprawie zaopiniowania terminarza posiedzeń oraz harmonogramu dyżurów do końca 

2020 roku ilością głosów: 

ZA: 13   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 28/20 – w sprawie przyznania diety Skarbnikowi i Sekretarzowi ilością głosów: 

ZA: 13   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 29/20 – w sprawie zaopiniowania dzierżawy gruntu posiadającego oznaczenia geodezyjne obręb 

304, działka nr 64/2 z przeznaczeniem na ogród ilością głosów: 

ZA: 13   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 30/20 – w sprawie zbycia przez Gminę Miasto Szczecin nieruchomości gruntowej położonej przy  

ul. Stołczyńskiej, obręb 3021, działki nr 25/5 i 25/7 ilością głosów: 

ZA: 13   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 31/20 – w sprawie wystąpienia z wnioskiem o wpisanie remontu ulic Łomżyńska, Nowy Świat  

i Stolarska do Wieloletniego Planu Rozwoju Szczecina ilością głosów: 

ZA: 13   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 32/20 – w sprawie zorganizowania „centralnego” festynu z okazji Dnia Dziecka na polanie 

rekreacyjnej przy ul. Orłowskiej ilością głosów: 

ZA: 12   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 33/20 – w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i rozliczenia budżetu za rok 2019 

ilością głosów: 

ZA: 12   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 34/20 – w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Rady Osiedla za rok 2019 ilością 

głosów: 

ZA: 12   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 35/20 – w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Zarządu  Rady Osiedla za rok 2019 

ilością głosów: 

ZA: 12   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 



Ad. 4 

Sprawy różne dotyczyły: 

• Planowanej budowy drogi wraz z infrastrukturą elektroenergetyczną prowadzącą na tereny 

przemysłowe przy ul. Stołczyńskiej oraz protestu wędkarzy i żeglarzy skupionych wokół 

Przystani „Okoń” przeciwko blokowaniu wspomnianej inwestycji przez firmę Sternal 

International Sp. z o.o. Radni wysłuchali stanowiska Stowarzyszenia Lokalna Organizacja 

Gospodarcza, które przedstawił jego Prezes Pan Andrzej Mączka. Następnie Sekretarz Rady 

Osiedla Paweł Komar odczytał stanowisko firmy Sternal International Sp. z o.o., które zostało 

dostarczone Radzie Osiedla w formie pisemnej. Radni nie mieli możliwości zapoznania się ze 

stanowiskiem firmy MPM Metale i kruszywa Sp. z o.o., która zarówno według LOG jak i firmy 

Sternal również jest stroną w sprawie. Sekretarz Rady Osiedla Paweł Komar zaproponował, 

aby w świetle zebranych informacji zaproponować pomoc w zorganizowaniu spotkania 

negocjacyjnego i pisemnie zaapelować do wszystkich stron zaangażowanych w sprawę o 

wypracowanie kompromisu, który zaspokoi interesy każdej z nich. Z tym stanowiskiem nie 

zgodziła się Radna Renata Łażewska, która uznała takie działanie za niekompletne i mało 

konkretne oczekując zaangażowania się Rady Osiedla w działania zmierzające do wywarcia 

wpływu na firmę Sternal International Sp. z o.o. aby ta nie blokowała inwestycji, żywotnej dla 

społeczności wędkarsko-żeglarskiej osiedla. Opinie pozostałych Radnych były podzielone 

jednak nie wnioskowano o przeprowadzenie głosowanie w tej sprawie. 

• Podziękowań Przewodniczącego za aktywne zaangażowanie się Radnych w organizację 

plastycznych warsztatów bożonarodzeniowych połączonych z konkursem na najładniejszą 

ozdobę świąteczną, współorganizację wigilii dla seniorów oraz ustawienie osiedlowej choinki. 

 

Protokół sporządził 

Paweł Komar 

Sekretarz Rady Osiedla Skolwin 


